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مؤمن همواره خانواده خود را از دانش و 
ادب شایسته بهره مند می سازد تا همه 

آنان را وارد بهشت کند.

امام صادق )ع(

حدیث روز

پنجشنبه  15 تیر 1402  شماره: 1867

 دبیر سرویس: میثم محجوبی  دبیر سرویس: میثم محجوبی  

علیرضا بیرانوند: 

با قلبم 
می گویم، این تیم 
انتخاب من است  

علیرضــا بیرانوند بعــد از چند روز 
ســکوت درباره مســئله فسخ با 
پرسپولیس و مذاکره با استقلال، 
اکنــون در پیامی بــه این ماجرا 

واکنش نشان داده است.
به گــزارش ایلنا، پیــام بامدادی 
بــا ماجراهای  بیرانوند  علیرضــا 
جدیــدی همراه اســت اما نکته 
پررنــگ آن را می تــوان به پایان 
احتمــال حضورش در  مذاکره و 
اســتقلال مرتبط دانست تا یک 
انتقال بزرگ و جنجالی بی نتیجه 

بماند. گلر ملی پوش پرســپولیس که طی چند روز اخیر تمام 
تیتر اصلی رســانه های ورزشی را در خصوص فســخ قرارداد و ماجرای پایان 
همکاری اش و در ادامه مذاکره با اســتقلال به خود اختصاص داده بود، اکنون 
بعد از سکوت محض در خصوص این اتفاقات در یک استوری اینستاگرامی به 

آن پاسخ داده است.
او اســتوری خود را با کنایه نسبت به انتقال های چند روز و چند ساعت اخیر 
فوتبال ایران و ارقامی که درباره آن به صورت رسمی و غیررسمی منتشر شده، 
آغــاز کرده و نوشــت: امروز که پرده ها کنار رفته و رقم بســیاری از قراردادها 
منتشــر شده، همه می توانند ببیند و قضاوت کنند که من علیرضا بیرانوند در 

انتخاب هایم به مسائل مالی اهمیت داده ام یا نه.
در بخش بعــدی صحبت ها اما بیرانوند به ســؤال و نگرانی بــزرگ هواداران 
پرسپولیس پاســخ داده است و از تمایل خود برای ادامه حضور با پیراهن این 
تیم گفته است: حالا با وجدانی آسوده رو به هواداران پرسپولیس می گویم من 

با قلبم ماندم و در کنار هم تیمی هایم برای سربلندی تیم جنگیدم.
اما نکته شــاید عجیب ابراز ناراحتی بیرانوند باشد که در سومین بخش از پیام 
خود منتشــر کرده اســت: امروز اما دلخورم چون بی مهری دیده ام. خواسته یا 

ناخواسته در آستانه تصمیمی دشوار قرارم داده اند.
بیرانوند احتمالًا با اشــاره به رد درخواست او در جلسه ای که با درویش داشته، 
به این موضوع اشــاره کرده و دلخوری اش را ابراز کرده باشــد و بعد از آن هم 
البته قدردانی خود را متوجه هواداران پرسپولیس و هم تیمی هایش که حامی او 
طی این مسیر چندساله بوده اند، داشته است: می خواهم اطمینان داشته باشید 

روزهای درخشانی را که با هم ساختیم فراموش نخواهم کرد.
و بخش پایانی این پیام که نگرانی او را بابت اتفاقات اخیر و شاید موضع گیری 
باشــگاه به نمایش گذاشته است: حتی اگر امکان ماندن و ادامه دادن را از من 

بگیرند، امیدوارم درکم کنید.

پنجره نقل و انتقالات استقلال، 
پرسپولیس بسته است!

مدیر نقل و انتقالات ســازمان لیگ فوتبال ایران گفت: متأسفانه تا امروز هیچ 
باشــگاهی بودجه خود را به سازمان لیگ اعلام نکرده و همچنین هیچ اقدامی 

برای ثبت قرارداد بازیکنان تیمشان انجام نداده اند.
به گزارش مهر، فرشــید طاهری در گفت و گو با ســایت سازمان لیگ فوتبال 
ایران در خصوص فهرست بازیکنان مجاز تیم ها، مربیان و شرایط نقل و انتقالات 

لیگ برتر توضیحاتی را به شرح زیر اعلام کرد:
فهرست مجاز تیم ها

هر تیم می تواند ۱۹ بازیکن بزرگسال، ۶ بازیکن زیر ۲۳ سال، ۶ بازیکن زیر ۲۱ 
سال داشته باشد که مجموع این نفرات ۳۱ بازیکن می شوند. البته یک فهرست 
ســهمیه بازیکنان خاص )محدودیت ســنی( هم داریم که هر باشگاه می تواند 
۶ بازیکــن آکادمی و رده های پایه خود را بــه صورت قرضی به تیم های دیگر 
قرض بدهند که نام آنها در این فهرست سهمیه خاص قرار می گیرد. منظور از 

بازیکنان آکادمی همان بازیکنان کنونی امید و جوانان باشگاه است.
در فهرست ۱۹نفره، هر باشگاه می تواند حداکثر ۵+۱ یک بازیکن خارجی جذب 

کند که یکی از این بازیکنان حتماً باید از قاره آسیا باشد.
باشگاه ها مکلف به اعلام بودجه هستند

طبق مقررات جدید نقل و انتقالات و الزامات رعایت ســقف بودجه از ســوی 
باشــگاه ها که مورد تأکید نهادهای نظارتی هم است، باشگاه ها مکلف به اعلام 
بودجه خود به ســازمان لیگ فوتبال ایران تا تاریخ ۲۵ تیر ۱۴۰۲ هســتند و 
بدون اعلام بودجه، ســامانه نقل و انتقالاتی باشگاه ها باز نمی شود. متأسفانه تا 
این لحظه هیچ باشگاهی بودجه خود را به سازمان لیگ اعلام نکرده و همچنین 
هیچ اقدامی برای ثبت قرارداد بازیکنان تیمشــان انجام نداده اند؛ این در حالی 

است که نقل و انتقالات از ۲۰ خرداد آغاز شده است.
مدارک لازم برای مربیگری در لیگ برتر

طبق دســتورالعمل نظام هماهنگ آموزش و ارتقای مربیان، کادر فنی تیم ها 
برای فعالیت در لیگ برتر به شرح زیر است:

سرمربی و مربیان: مدرک A آسیا
مربی بدنساز: مدرک مربیگری سطح یک آسیا

مربی دروازه بان ها: مدرک مربیگری سطح دو آسیا
البته با توجه به مصوبه کارگروه نقل و انتقالات، مربیان و سرمربیان برای ثبت 
قرارداد فصل جدید خود باید تأییدیه اعتبار مدرک مربیگری خود را از کمیته 

آموزش فدراسیون دریافت و به سازمان لیگ فوتبال ارایه کنند.
فقط پنجره نقل و انتقالاتی 4 باشگاه باز است

برای ثبت قرارداد و صدور کارت بازیکنان باشــگاه های مختلف یکی از شروط 
اصلی نداشــتن بدهــی و گرفتن مجوزهای لازم از ســوی کمیته های تعیین 
وضعیت، انضباطی و اخلاق فدراســیون فوتبال اســت. تاکنون فقط ۴ باشگاه 
ســپاهان اصفهان، نســاجی مازندران، ملوان بندر انزلی و گل گهر ســیرجان 
هیچ بدهی ندارند و پنجره نقل و انتقالاتی این باشــگاه ها باز اســت و ســایر 
 باشگاه ها هرچه زودتر باید نسبت به رفع مسدودی پنجره نقل و انتقالاتی خود 

اقدام کنند.

سامره سرپرست استقلال شد  

از سوی سرپرست مدیرعاملی استقلال، سرپرست جدید این تیم مشخص شد.
به گزارش ایسنا، با صدور حکمی از سوی حجت کریمی، سرپرست مدیرعاملی 
باشگاه استقلال، علی ســامره به عنوان سرپرست جدید تیم فوتبال استقلال 

منصوب شد.
بیژن طاهری فصل گذشته سرپرست استقلال بود.

اردوی دانشجویان جودوکار
تیم ملی در شیراز

تیم ملی جودو دانشجویان جمهوری اسلامی ایران، از پنجشنبه ۱۵ تیر، اردوی 
آمادگی خود را برای رقابت های المپیک دانشــجویان، در شیراز برگزار خواهد 
کرد. رئیس انجمن جودو گفت: اردوی دانشجویان جودوکار ملی پوش ایران، از 
۱۵ تیر به مدت هشــت روز به میزبانی هیئت ورزش های دانشگاهی و هیئت 

جودوی فارس، در شیراز برپا می شود.
به نقل از ورزش و جوانان فارس، وحید زارع نژاد گفت: در این اردوی هشت روزه، 

هر روز دو نوبت تمرین اختصاصی جودو و بدنسازی را در پیش داریم.
سرمربی تیم ملی جودو دانشجویان جمهوری اسلامی ایران گفت: دانشجویان 
ملی پــوش بعد از این اردو، آخرین مرحله تمرینات را در تهران برگزار خواهند 

کرد و سپس به مسابقات اعزام می شوند.
به گزارش ایســنا، سی و یکمین دوره »یونیورسیاد« یا »المپیک دانشجویان« 
 قرار اســت از ششــم تا هفدهم مرداد امســال در شــهر چنگدو کشور چین، 

برگزار شود.

نعمتی: 

جدایی ام فنی نبود و یک نفر 
دوست نداشت در پرسپولیس بمانم

هافبک سابق پرســپولیس گفت: یک نفر دوست نداشت در 
پرسپولیس بمانم و به خواسته اش هم رسید.

ســیامک نعمتی پس از فســخ قــراردادش با باشــگاه 
پرســپولیس، در حالی که در مقابل درب ساختمان 
این باشگاه با تشــویق هواداران مواجه شد، اظهار 

داشت: قراردادم را فسخ کردم.
وی درمورد اینکه آیا برای حضور در تراکتور 
قراردادش را فسخ کرده است، گفت: ان شاءالله 

به زودی مشخص می شود. 
هافبک ســابق پرسپولیس درپاســخ به این سؤال که آیا 
به خاطر این اتفاقات از یحیی گل محمدی دلخور اســت، 
گفت: خیلی نمی خواهم در این مــورد حرف بزنم اما یک 
نفر دوســت نداشــت من در این تیم باشم و به خواسته اش 

هم رسید.
نعمتــی درخصوص اینکه آیا در پرســپولیس باندبازی وجود 
داشــت، گفت: درمورد این مســائل صحبت نمی کنم. همه 

می دانند جدایی من فنی نبود.

علی پروین: 

ماندن بیرانوند به ضرر 
پرسپولیس است

اسطوره باشــگاه پرسپولیس ماندن بیرانوند را با توجه به شرایط فعلی به ضرر 
باشگاه می داند.

ســلطان پرسپولیسی ها برای دومین بار متوالی در طرشت میزبان قدیمی های 
پرســپولیس بود؛ بازیکنانی از چند نسل مختلف از دهه ۶۰ تا ۸۰ که دور هم 

جمع شده و هنوز تشنه پیروزی در زمین فوتبال هستند.
روز سه شــنبه، ایــن جمع یک میهمان ویژه داشــت و او کســی جز مجتبی 
محرمی، ستاره پیشین پرسپولیس نبود که اتفاقاً وقتی با کفش صندلش وارد 
زمین چمن طرشــت شد، اندک حاضران در ورزشگاه او را با ماجرای جنجالی 

پیوستنش به تیم متمول کشاورز به یاد آوردند.
آقا مجتبی سال ها بعد از شر و شور دوره جوانی، در حالی که با چهره ای متفاوت 
و یک عینک آفتابی مد روز روی نیمکت کنار علی پروین نشسته بود، با همان 

مدل خاص خود درباره هیاهوی این روز های فوتبال ایران صحبت می کرد.
البته با توجه به هیاهوی ایجادشــده و بالا رفتن حساســیت ها و حضور فردی 
از نزدیکان خانواده پیشکســوتان پرســپولیس در رأس مدیریت باشگاه باعث 
شــده که علی پروین اظهارنظر مستقیم و تندی درباره موضوع به زبان نیاورد، 
اما مشــخص است سلطان پرسپولیســی ها چندان دل خوشی از این اتفاقات 

نداشته و ندارد.
البتــه او خیلی زودتر از زمانــی که فوتبال با ایجنت ها تغییر شــکل بدهد و 
بازیکنان صاحب قدرت و نفوذی بیش از سرمربیان بشوند، این رشته ورزشی را 

وداع گفته و با مقتضیات تازه چندان آشنایی ندارد.
با این حال نظر علی آقا همان اســت که انتظار می رفــت. او روی نیمکت در 
پچ پچ های خودمانی به کنار دستی هایش می گفت: »اگر می خواهد برود، ادامه 

دادنش و به زور ماندنش به ضرر پرسپولیس خواهد بود.«

در مرحله نهایی لیگ بدمینتون باشگاه های کشور که 
با حضور ۴ تیم برتر کشوری در شیراز برگزار شد، تیم 

بدمینتون شرکت گاز فارس قهرمان شد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت گاز استان فارس، 
در این دوره از مســابقات کــه در روزهای ۱۱ و ۱۲ 
تیرماه در شیراز به میزبانی شرکت گاز فارس برگزار 
شد، ۴ تیم برتر کشوری شرکت گاز فارس، نماینده 
زنجان، نماینده کردستان و رنگ فیروزه شیراز حضور 
داشتند که در پایان تیم بدمینتون شرکت گاز استان 
فارس به مقام قهرمانی دست یافت و تیم های زنجان 

و کردستان حائز مقام های دوم و سوم شدند.
میدان شــاهی مدیرعامل شرکت گاز استان فارس با 
بیان اینکه سلامت و نشــاط از مؤلفه های اجتماعی 

و فرهنگی در هر جامعه ای اســت و باید با تشــویق 
افــراد بــه ورزش و فعالیت ورزشــی موجب ترویج 
ورزش بــه عنوان ســبکی از زندگــی تأثیرگذار و با 
نشاط در جامعه باشــیم، اظهار داشت: در این دوره 
از مســابقات بدمینتون لیگ باشــگاه های کشور که 
بــا حضور ۲7 تیــم در مرحله مقدماتی آغاز شــد، 
در مرحله نهایی تیم بدمینتون شــرکت گاز استان 
 فــارس با غلبه بــر حریفان خود به مقــام قهرمانی 

رسید.
میدان شــاهی ضمن تشکر از زحمات تیم بدمینتون 
این شــرکت اضافه کرد: در تیم شــرکت گاز استان 
فارس محمد چهارمالی، ســروش فریدونی، محمد 
حبــی، آریا پورآقایی، ســجاد یوســفی، حســین 

پاک سرشــت و حجت رزازیان به  عنــوان بازیکن و 
محسن رحمانیان سرمربی تیم و حمیدرضا نصیری 

به عنوان سرپرست حضور داشتند.
در پایان مدیرعامل شرکت گاز استان فارس با توجه 
بــه صحبت های رهبری مبنی بــر اینکه ورزش یک 
ضرورت و نیاز زندگی انســان بوده و وظیفه دولت و 
مسئولان ورزش کشور این است که اشتیاق به ورزش 
و روح ورزشکاری را در مردم زنده کنند، افزود: تمامی 
تلاش خــود را به کار خواهیم گرفت تا با اســتفاده 
از امکانات موجود و ظرفیت های پرسنل شرکت گاز 
اســتان بستر مناســب را فراهم کرده تا به این مهم 
که از تأکیدات مقام معظم رهبری می باشــد، جامه 

عمل بپوشانیم.

وع اسکواش قهرمانی کشور از شنبه در شیراز وع اسکواش قهرمانی کشور از شنبه در شیرازشر شر
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مسابقات کشــوری اسکواش در بخش پسران، 
در دو رده ســنی کمتــر از ۱7 و کمتر از ۱۹ 
ســال به میزبانی اســتان فارس، شهرســتان 

شیراز برگزار خواهد شد.
رئیس هیئت اســکواش اســتان فارس در این 
رابطه به شیرازنوین گفت: این رقابت ها از ۱7 
تیرماه و با حضور بیش از ۱۰۰ ورزشکار از تمام 
نقاط کشــور آغاز می شود. شرکت کنندگان از 
تاریخ ۱۶تیرماه وارد شــیراز خواهند شد و در 
همان تاریخ، قرعه کشــی در مجموعه ورزشی 
اسکواش پارس و با حضور نمایندگان تیم های 
ورزشــی و نماینده فدراســیون برگزار خواهد 

شد.
میرحســینی افزود: مسابقات تا روز ۱۹ تیرماه 
ادامــه خواهد یافــت و مراســم اختتامیه نیز 
در مجموعه ورزشــی پارس اسکواش صورت 

خواهد گرفت. 
همچنین رئیس هیئت اســکواش شهرســتان 
شیراز در این باره اظهار داشت: این مسابقات 
با حضور ریاســت فدراسیون اســکواش، دبیر 
فدراســیون و همچنین قهرمانان ارزشــمند و 

مسئولان ورزش استان برگزار خواهد شد. 

امیــن مولایی افــزود: خوشــبختانه ۶ نفر از 
ورزشــکاران هیئت اسکواش شیراز نیز در این 

مسابقه حضور خواهند داشت. 
وی بــا بیــان اینکه ســالن پارس اســکواش 
از دســته ســالن های مجهز در ســطح کشور 
می باشــد، اظهار داشــت: تمام کادر اجرایی 
برگزاری مسابقه از اســتان فارس هستند که 
این نکته، قابلیت ها و جایگاه این رشــته را در 

سطح استان فارس به نمایش می گذارد. 
وی در پایــان گفــت: خوشــبختانه تمامــی 
برنامه ریزی ها در خصوص اسکان ورزشکاران، 
تغذیه، محل تمرین و... صورت گرفته اســت و 
مشکلی از این بابت وجود ندارد. لازم می دانم 
از مسئولان فدراســیون بابت حسن اعتمادی 
که به هیئت اســکواش استان فارس داشتند، 

تشکر و قدردانی کنم. 
بــه گــزارش شــیرازنوین، در ایــن رقابت ها 
شــرکت کنندگانی از کیش، ســمنان، گیلان، 
لرســتان، کرمان، کرمانشــاه، یــزد، مرکزی، 
گلســتان، خراســان جنوبی، اصفهان، تهران، 
خوزســتان، قــم و آذربایجان شــرقی حضور 

خواهند داشت.

رئیس فدراسیون هندبال گفت: وضعیت 
حضور تیم های ملی هندبال در بازی های 
نمی دانیم  و  نیســت  مشــخص  آسیایی 

تکلیفمان چیست. 
علیرضا پاکدل در گفت وگو با ایســنا، در 
خصوص قطعی شــدن حضــور تیم های 
ملی هندبال در بازی های آسیایی هانگژو 
اظهار کرد: اگر شــما خبردار شدید به ما 
هم بگویید. خدا شــاهد است نمی دانیم 
تکلیفمــان چیســت. وضعیــت اعــزام 
مردان به هانگــژو را نمی دانیم، درمورد 
اعزام دختران هم وضعیت همین اســت 
و به کــرات حرف هــای ضــد و نقیضی 

می شــنویم. در این شرایط در بحث برنامه ریزی 
به شدت به مشکل برخورده ایم.

رئیس فدراســیون هندبال در ادامه گفت: البته 
برای تیم ملی مردان یــک کمپ درازمدت در 
صربســتان ترتیب داده ایم. این کمپ قرار است 
جهت بدنســازی بازیکنان و انجــام دیدارهای 
دوســتانه در طول ۲۰ روز در صربستان انجام 
شود تا شــرایط آماده سازی ملی پوشان را حفظ 
کنیم اما ایــن بلاتکلیفی اصلًا بــرای ما خوب 
نیســت. در بحث زنان واقعاً نمی دانیم تیم اعزام 
می شــود یا خیر. هیچ چیزی به صورت رسمی 
اعلام نشــده اســت. در برنامه ریــزی خیلی به 

مشکل خورده ایم.
پاکــدل افزود: تیم ملی زنــان بعد از بازی های 
آســیایی، مســابقات قهرمانی جهان را دارد و 
بایــد هرچه زودتر تکلیف تیم مــا برای هانگژو 
مشخص شــود که برنامه ریزی های ما با تداخل 
روبــه رو نشــود. از طرفی بحث شــروع لیگ را 

پیش بینی کرده بودیــم و الان  نمی دانیم لیگ 
را کی آغاز کنیم. همه اینها ســبب شده دچار 
چالش شــویم و امیدواریم هرچه زودتر تکلیف 

مشخص شود. 
رئیس فدراســیون هندبال در ادامه در خصوص 
نیز  محرومیــت ۱۸ماهــه مهــرداد صمصامی 
گفــت: صمصامی دیروز با مــن صحبت کرد. او 
هم اشــتباه خودش را پذیرفته و هم احســاس 
پشیمانی می کند. در مورد رأی کمیته انضباطی 
هــم باید بگویم افــرادی که آنجا هســتند در 
سلامت کامل هستند و رأیی هم که صادر شده 
از حیث قانونی درســت است. توجیه کمیته هم 
این اســت که صمصامی دو ســال قبل احکام 
انضباطی داشته و با وجود آن باز برخی از موارد 
را تکرار کرده که نشان می دهد بازدارنگی لازم 
را نداشته اســت. بنابراین آنها این رأی سنگین 

را داده اند. 
پاکدل به تجدیدنظرخواهی در مورد محرومیت 
صمصامی اشــاره کرد و گفــت: با این وجود در 

آخر رأی اشاره شــده که این رأی قابل 
تجدیــد نظرخواهــی اســت. صمصامی 
دیروز با مــن تماس گرفت. او ســال ها 
ملی پوش بــوده و برای تیــم ملی ایران 
زحمت کشــیده اســت. دیــدگاه و نگاه 
فدراســیون هندبال هم این نیست که او 
را بســوزاند یا نگاه حذفی داشــته باشد، 
امــا اگر این تصمیمــات و برخوردها هم 
نباشد، شرایط سخت می شود. در یکی دو 
سال گذشته دیدیم که در فضای ورزش 
زیاد شده است. هندبال  التهاب ها  کشور 
هم یک ورزش پرتنش و پربرخورد است؛ 
اگر این موارد انضباطی نباشــد، قطعاً در 
لیگ سال پیش رو شاید موارد بدتری را ببینیم. 
او افزود: از یک طرف در بحث کمیته انضباطی 
من باید از آنهــا حمایت کنم؛ چون این کمیته 
دو ســال است که مستقل شده و من هم در آن 
عضو نیســتم و در آرا اثرگذاری و نقشی ندارم. 
اما از ســوی دیگر با توجه به اینکه عید غدیر را 
در پیش داریم و دهه امامت و ولایت اســت، در 
مورد صمصامی و ســایر افرادی که درخواست 
تجدیــد نظر کــرده باشــند با رئیــس کمیته 
اســتیناف صحبت می کنم که در جلســه هفته 
آینده نگاه پدرانه داشــته باشند و به بهانه عید 
غدیــر این احکام را تعدیــل کنند. این موضوع 
در خصــوص صمصامی هم هــر زمان که بحث 
تجدید نظرخواهی اش رسید در کمیته استیناف 
مطرح می شــود و نگاه فدراسیون این است که 
با توجه به ســال ها حضــورش در تیم ملی، با 
وجود اظهار پشــیمانی به او کمک شود که زیاد 

آسیب نبیند.
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